
Protokoll fört vid LHGF Fikonets styrelsemöte måndag den 14 oktober 2024.

Närvarande: Hans-Erik Gother, Orson Sutherland, Jan Wigren, Merike Majwell,
Robert Hallin, Stina Jurell, Inger Löfroth, Mimmi Björkman, Eva Hol Westerlund och
Evy Green.

§1 Hans-Erik öppnade mötet.

§2 Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes.

§3 Anmälan övriga frågor: Mimmi ville förtydliga vad som gjorts i barnrummet. Eva
Hol ville ta upp vikten av info från SvB. Orson anmälde en fråga om störning från
granne. Robban ville prata om quizkväll den 19 oktober.

§4 Verksamhetsplan: Hans-Erik, Inger och Evy har påbörjat arbetet med
verksamhetsplan. Vi tar in förslag från aktivitetsgrupperna. Syjuntan önskar saxar
och arbetsbelysning. Bokcirkeln önskar en liten bokhylla och inköp av bok från årets
nobelpristagare.

§5 Bomötet-affischer, fikaförberedelser, tekniken: Bomöte torsdag den 24 oktober
kl. 18-20. Eva H trycker upp affischerna och Mimmi sätter upp dem. Vi bjuder på
ostsmörgås. Evy handlar och Stina hjälper till att breda smörgåsarna. Orson och
Mimmi sköter tekniken. Alla som kan kommer halv fem och hjälper till att montera ner
borden och duka. Evy skriver till Peter Ohlsson och ber att få aktuell medlemslista.
Merike prickar av medlemmarna och Janne är tidspassare. Janne och Merike är
rösträknare.

§6 Ekonomi och inköp: Vi har 67 366 kr på kontot. Vi skjuter upp diskussionen om
inköp till nästa möte.

§7 Övriga frågor: Mimmi ville att det skulle förtydligas i protokollet, att renoveringen
av förrådet inne i samlingslokalen har blivit barnrum, att budget var 10 000: - ett
beslut som vi ”tagit med” oss in i verksamhetsåret 2024 från styrelsemöte i oktober
verksamhetsåret 2023. Vi hann inte påbörja renoveringen innan 2024. Den utfördes
istället under sommaren / början på hösten 2024 och är nu klar. Mötet beslutade att
godkänna dessa uppgifte.Barnrummet nu kan anses vara färdigt att användas av
både stora och små.
Eva Hol tycker att SvB informerar för dåligt om kommande/pågående reparationer.
Ibland borras det hela dagarna, och då är det omöjligt att arbeta hemifrån, vilket vi
behöver få veta i god tid. Hans-Erik meddelar Mathias att vi vill ha tydlig och
specificerad info om omfattningen av reparationerna och bullerstörningarna.
Robban meddelade att han reser bort, men hinner hem till quizkvällen den 19
oktober. Mimmi sätter upp affischerna. Robban skriver på fikonets FB, och Janne och
Ewa handlar korv mm.
Orson har fått ta del av en grannes försök att komma till rätta med bullerstörningar.
Grannen har både kontaktat berörd hyresgäst och störningsjouren, men inte kommit
till rätta med problemet. Vi kom överens om att Hans-Erik kontaktar den störde
grannen och vid behov frågar störningsutredaren hur hen kan gå vidare i ärendet.



§8 Hans-Erik avslutade mötet.

Justeras:

Evy Green Hans-Erik Gother
Sekreterare Ordförande


